



和景華人聯誼會

CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

www.cawoking.org.uk

关于 CCP 举办 2020 年春节联欢会的活动通知

新春来临，活动连连。为了迎接鼠年的到来，我们 CCP 将新春活动时间挪到 1 月 26 号周日进行，欢迎大家前来参加新年联欢活动。具体事项如下：

时间：2020 年 1 月 26 日（周日）下午 2pm - 7pm

地点：Old Woking Community Center, Sundridge Rd, Woking GU22 9AT

费用：会员三岁以上孩子与大人每人交一镑；
非会员三岁以上孩子与大人每人交二镑，
三岁或以下孩子不论会员与否均免费。
活动要求大家带些风味美食来分享，不带食物者每人另交五镑。



活动内容：舞狮、舞龙、舞蹈唱歌等助兴节目表演、游戏（有奖品）、聚餐、抽奖、卡拉 OK、舞会。

聚餐具体要求：美食是骨子里的乡愁。在异国，同胞们能聚在一起欢度春节已经是一件令人兴奋的事，如果能品尝到祖国大江南北的风味美食，更是会让人值得回味。因此新春聚会，希望大家做一些拿手的家乡风味美食分享，这样不但解了那份最深情的乡愁，还可以让孩子们也更多地感受和了解中国的饮食文化。由于参加人数比较多，要求每家带两份菜，菜的量也要多一些，比如带饺子的，一盘至少五十个，带包子、馒头之类的点心，必须 20 个以上。菜的类别大致是：鸡肉类、牛肉类、羊肉类、猪肉类、蔬菜类（各类凉菜、炒菜）、海鲜类（鱼、虾等）、点心类（包子、馒头、花卷、饺子等）、甜品类（蛋糕、蛋挞等）。为了便于统计食物品种与数量，请报名时把自己准备做的美食也一起报上来。凡有朋友做的特色菜，还希望做一块餐牌，写上菜名和地名。

有兴趣参加者请电联：孔繁紅/ Adela Shum (email: ccp@cawoking.org.uk)
or via CCP wechat group

预祝大家过一个愉快的春节！

Chinese New Year Party on Sunday 26 January 2020

Chinese New Year is approaching soon, in order to welcome the Year of the Mouse, our CCP activity will move the Chinese New Year party to Sunday, 26th January 2020. We are welcome you and your friends and families to join us.

Date and time: Sunday 26 January 2020 2pm - 7pm

Venue: Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking GU22 9AT

Costs: Members adults and children aged over 3yrs old - £1

Non-Members adults and children aged over 3yrs old - £2

Children (both member and non-member) aged 3 and under – free

Please bring a dish each to share. Those who are unable to bring any food to share will pay an extra £5 per person.

Activities: Lion dancing, Dragon dancing, Traditional Chinese dancing, Games (with prizes!), Dinner, Raffle, Karaoke etc.

Food sharing: We encourage everyone to bring a dish that is typical of the Chinese region or country where they came from. It will be a great way to celebrate the Chinese New Year and cultural diversity through our common love of fine food! Due to the expected large number of people attending the party, we require each family to bring two generous portions of food to share at the party. As a guide, each portion of dumplings should contain at least 50 pieces, each portion of buns, bread, spring rolls, dim sum etc should contain at least 20 pieces. Food categories: chicken, beef, pork, lamb, vegetables (can be stirred fried or served cold), seafood (fish, prawns etc), dim sum (dumplings, buns, spring rolls etc), dessert (cakes, egg tart etc). Please let us know what food you intend to bring when you register so that we can ensure that the amount and spread of food for the party is adequate. Please also bring a label showing the name and region of your food.

Please contact: Fanghong Kong or Adela Shum (email: ccp@cawoking.org.uk) or via CCP wechat group, if you are interested in coming to the party.

We wish you all have a Happy Year of the Mouse!